
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 28. april 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 696
Kan ministeren oplyse, hvorfor man i Danmark fortsat må bruge kvartssand til
sandblæsning til trods for, at Arbejdstilsynet i deres anvisning direkte fraråder
brug af dette, idet ”Blæsning med natursand, der indeholder kvarts, bør und-
gås. Kvarts er særligt sundhedsfarligt og indebærer fare for silikose og kræft”,
jf. https://arbejdstilsynet.dk/da/regler/at-vejledninger/s/d-2-1-sandblaesning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Jan E.
Jørgensen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jan.E@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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